



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

24th October, 2022

Friday Live Music Performance

Dear Members,

We are pleased to inform you that the General Committee decided to resume the “Friday Live Music Performance” with effect from Friday, 28nd October, 2022. The performance will take place at the Main Bar every Friday from 6 p.m. to 9 p.m.

Please be reminded that those who stay in the bar must present a photo showing the Rapid Antigen Test (RAT) kit with negative result (on which the customer’s name as well as the day and time of taking the RAT are marked) of a test conducted within the preceding 24 hours.

We do hope our Members can enjoy the wonderful moment again.

星期五現場音樂表演

親愛的會員：

很高興通知大家，執委會決定由 2022 年 10 月 28 日星期五起恢復「星期五現場音樂表演」。表演將於每週五晚上 6 時至 9 時在酒吧舉行。

請注意，逗留在酒吧的人士必須出示 24 小時內陰性結果的快速抗原測試測試棒照片。測試棒上須標有該顧客姓名及進行快速抗原測試的日期和時間。

希望會員再次享受美好的時光。

Yoki Sin

General Manager

